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SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer: (In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 24 mei 2019 
 

Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller van de vragen: Matthijs Machielse, VVD Lansingerland 
 

Onderwerp: Invoering na-scheiding in buurgemeente Rotterdam 
 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
1. Het college wordt verzocht de onderstaande vragen schriftelijk en gemotiveerd te beantwoorden. Waar 

mogelijk met redenering en/of toelichting; 
a. Heeft het college kennisgenomen van de artikelen in het AD Rotterdam van woensdag 22 mei over 

de invoering van na-scheiding en de oplevering van de nieuwe na-scheidingsinstallatie van de AVR 
in de gemeente Rotterdam? 

b. Ligt de 75% PMD-afval die de AVR verwacht uit het restafval te halen boven of onder de huidige 
resultaten die in Lansingerland worden behaald met bronscheiding van PMD-afval? Hoe hoog ligt 
dat resultaat in Lansingerland en hoe verhoudt zich dit tot onze doelstellingen? Past en resultaat 
van ten minste 75% in onze ambitie?  

c. “Nu er een tweede scheidingsmachine bij gekomen is, kan er nog meer bij. AVR is ook in gesprek 
met Barendrecht, Ridderkerk en Albrandswaard om voor die gemeenten mogelijk ook het pmd uit 
het afval te halen.” (uit het vervolgartikel op P2&3).  

i. Hoe verhoudt deze uitspraak zich tot hetgeen het college de raad heeft geïnformeerd* 
over het gebrek aan capaciteit voor na-scheiding in de regio? Waar komt dit (mogelijke) 
verschil vandaan? 

ii. Is de gemeente Lansingerland ook (al dan niet oriënterend) in gesprek met de AVR over 
het benutten van de beschikbare capaciteit? Waarom wel of niet en welke resultaten zijn 
hieruit gekomen of zijn te verwachten?  

d. Waar baseert het college zich op in notitie T19.00011 waarin het expliciet noemt dat er nog 
onvoldoende capaciteit is voor na-scheiding in de regio van de gemeente? Lijkt het het college 
nodig om terug te komen op deze notitie en de raad opnieuw te informeren? Is het college hiertoe 
bereid? 

e. Is het college in gesprek met de gemeente Rotterdam over de scheidingsresultaten van na-
scheiding aldaar en volgt het college de technologische en maatschappelijke ontwikkelingen 
hierin? Welke resultaten zijn hier tot nu toe uitgekomen of zijn te verwachten? 

f. Is het college in gesprek met de gemeente Rotterdam over de financiële resultaten van na-
scheiding aldaar? Welke resultaten zijn hier tot nu toe uitgekomen of zijn te verwachten? 

g. Is het college bereid de ontwikkelingen in Rotterdam, de beschikbare capaciteit én de ervaringen 
van de gemeente Rotterdam mee te nemen als mogelijke denkrichting in de voorbereiding van het 
nieuw vast te stellen afvalbeleid en hoe ziet het college dat voor zich? 

h. Welke mogelijkheden bieden de huidige contracten voor afvalverwerking en logistiek om over te 
gaan op na-scheiding van PMD en welke mogelijke consequenties zijn hieraan verbonden?  

 
* zie bijlage voor intern gebruik (®AD) 
** onder andere gedurende de beeldvorming ‘afvalbeleid’ op 12 december 2018 
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Indien nodig 
Toelichting: 
 
In het AD Rotterdam van woensdag 22 mei zijn twee artikelen geplaatst over de invoering van na-
scheiding in de gemeente Rotterdam en de ingebruikstelling van een nieuwe na-scheidingsinstallatie. 
O.a. wethouder Wijbenga geeft hierin het doel en gevoerde proces aan plus de kansen voor omliggende 
gemeenten. Gegeven de ontwikkelingen op het gebied van afvalbeleid in de gemeente Lansingerland 
zou ik graag bovenstaande vragen zo volledig mogelijk beantwoord krijgen.  
  
De artikelen zijn bijgevoegd mocht er nog geen kennis van genomen zijn.  

 
Fractie en Naam (geen handtekening) 
 
VVD Lansingerland 
Matthijs Machielse 

 
 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen: de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…) (art. 37, 
derde lid Reglement van orde van de raad). 

 








